
Breu resum de Mesa Negociadora 

 

1.-Informe del President 

El VOAP ens presenta a la professora Patricia Salazar que entrarà en 
substitució de la professora Mamen Pastor i anuncia l'assistència com a 
membre de la taula del Vicerector Vicente Cervera en substitució Rafael Mayo 
 
El VOAP informa que s'estan portant terme negociacions amb la UV 
relacionades amb la reposició de places i espera notificar-nos en breu termini 
bones notícies. 
 
Seguiment docent, petició per part del PDI el seguiment dels Seminaris. 
Docentia actualment l'Informe ho estan preparant. 
 
Pla de finançament contempla l'esperimentalitat en diferents titulacions. 
S'espera que al llarc de juliol podria arribar una primera proposta que 
començarem a treballar al setembre 2022 i s'espera la seua aprovació per a 
setembre del 2023. 
 
2.-Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de la modificació de 
la composició de la comissió corresponent al concurs d'accés nº 
19927. 
 
S'aprova per assentiment 
 
3.-Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de modificació del 
Document de Carrera Docent i Investigadora 
 
S'aprova per assentiment 
 
4.-Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de l'oferta pública 
d'ocupació del PAS 2022 
 
S'aprova per assentiment 
 
5.-Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la 
RLT del PAS 
 
S'aprova per majoria  
 
Des de la UGT hem ressaltat que es faça un seguiment en l'àrea d'orientació 
atés que en aquest canvi comptarà amb un efectiu menys i hem traslladat 
també el nostre interés en què es tinga en compte per part del Consell de 
Direcció la expèriencia de la Tècnica d'aquesta àrea amb les dues 
especialitats. 
 
6.- Torn obert de paraules 
 



Es pregunta per les places barrades existents en aquest moment per a quan 
estan previstes les promocions i se'ns comenta que ara per ara no hi ha res 
previst. 
 
S'agraeix que ja s'ha iniciat les primeres accions per la implantació del 
teletreball i esperem poder estar en funcionament a finals de setembre o 
principi d'octubre. 
 
Se sol·licita a recursos humans la baremació de mèrits dels funcionaris de 
carrera i ens responen que s'aniran aprofitant les diferents convocatòries però 
que de moment i de manera genèrica no és possible materialment. 
 


